
Protokół nr 16/20
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej

w dniu 24 sierpnia 2020 r.

Posiedzenie odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wołowie,
Plac Piastowski 2 w godz. 13:00-13:20.

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji:
1. Michał Gołąb
2. Stanisław Jastrzębski
3. Kamil Jeżyna
4. Janusz Kawalec
5. Maciej Nejman
6. Kazimierz Pakulski
7. Józef Szumilas

(Lista obecności stanowi załącznik nr 1do protokołu).

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
p. Jarosław Iskra - Wicestarosta Powiatu,
p. Andrzej Nejman - Sekretarz Powiatu.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Zdrowia
przedstawił proponowany porządek posiedzenia.

Polityki Społecznej

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zapoznanie się z raportem o stanie Powiatu Wołowskiego za 2019 rok.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady w sprawie udzielania wotum zaufania dla

Zarządu Powiatu Wołowskiego.
5. Sprawy różne.
6. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 2 Przyjęcie porządku posiedzenia.

Proponowany porządek posiedzenia został przyjęty przez członków komisji
jednogłośnie.

Ad. 3 Zapoznanie się z raportem o stanie Powiatu Wołowskiego za 2019 rok.

P. Sekretarz przedstawił raport o stanie Powiatu Wołowskiego za 2019 rok.

Wobec braku głosów w dyskusji przystąpiono do punktu kolejnego.

Ad. 4 Zaopiniowanie projektu uchwały Rady w sprawie udzielania wotum zaufania dla
Zarządu Powiatu Wołowskiego.

Projekt uchwały został przedstawiony członkom komisji.
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Wobec braku głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania.

Komisja 4 głosami za przy 1 głosie przeciwnym i 2 głosach wstrzymuiacvch się
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady w sprawie udzielania wotum zaufania
dla Zarzadu Powiatu Wołowskiego.

Ad. 5 Sprawy różne.

Brak wcześniejszego nagrania.

P. Stanisław Jastrzębski zapytał czy przedstawiciel Gminy Wołów był obecny na Walnym
Zgromadzeniu Wspólników PCM i czy podpisał listę obecności?

P. Wicestarosta odpowiedział, że był obecny.

P. Stanisław Jastrzębski dodał, że jest sprawa kuriozalna, która powinna zostać rozwiązana
przez prawników. Jeśli przedstawiciel brał udział w Walnym Zgromadzeniu, a nie zagłosował
w żaden sposób, to uchwała winna zostać przyjęta. Z doświadczenia wynika, iż można byłoby
przyjąć tą uchwałę jako głosowanie jednogłośne.
P. Jastrzębski zapytał, czy były również poruszane inne tematy podczas walnego
zgromadzenia.

P. Wicestarosta odpowiedział, że gmina Wołów nie uczestniczyła w głosowaniach, wyraziła
tylko swoją opinię. W tym momencie trwają rozmowy z przedstawicielami Gminy Brzeg Dolny,
Prezesem PCM-u, co dalej robić w tej kwestii.

P. Stanisław Jastrzębski odpowiedział, że trzeba zasięgnąć opinii prawników. Czy jeszcze
jakieś tematy były omawiane?

P. Wicestarosta odparł, że Zgromadzenie było dość dawno, przypomni sobie i przedstawi te
kwestie obszerniej podczas sesji.

P. Stanisław Jastrzębski poprosił o przygotowanie pełnej informacji o przebiegu ostatniego
Walnego Zgromadzenia Wspólników. Jednocześnie zapytał, czy p. Wicestarosta ma
informacje na temat nowych zakażeń Covid-19 w powiecie wołowskim.

P. Wicestarosta odpowiedział, że w ostatnim czasie było 10 nowych zakażeń. Było to pokłosie
wesela. Było to jedno ognisko, ślub odbywał się poza terenem powiatu, pan młody był z gminy
Wołów. W zeszłym tygodniu odbyło się spotkanie z przedstawidelami Sanepidu, straży
pożarnej, policji oraz dyrektorami szkół, gdzie były omawiane procedury przyjęcia dzieci od
1 września do szkół. Powiat jest przygotowany do przyjęcia uczniów do szkół.

P. Janusz Kawalec zapytał o szczegóły procedur dotyczących powrotu do szkół.

P. Wicestarosta odpowiedział, że są to głównie wytyczne Głównego Inspektora Sanitarnego,
placówki dostały instrukcje i każda ze szkół będzie się do nich stosować. Będzie to m.in.
dezynfekcja, ograniczony ruch w szkole.

P. Janusz Kawalec zapytał, czy oddziały klasowe będą się przemieszczać w obrębie szkoły.

P. Wicestarosta odpowiedział, że klasy będą w jednym pomieszczeniu. Ruch będzie
ograniczony maksymalnie.
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P. Janusz Kawalec zadał pytanie, czy są jakieś szczególne wytyczne dla nauczycieli,
ponieważ to oni będą najbardziej narażeni, niektórzy także ze względu na wiek.

P. Wicestarosta odpowiedział, że ze względu na wiek narażona jest jedna osoba, w tej chwili
nie będzie prowadziła zajęć.

P. Józef Szumi/as zapytał, czy szkoły opracowały procedury na wypadek wykrycia osób
zakażonych w szkole, jaki będzie tok postepowania?

P. Wicestarosta odpowiedział, że po dyskusji z przedstawicielami Sanepidu, w przypadku
wykrycia Sanepid będzie decydował co dalej. Po spotkaniu do końca nie wiadomo, jak
poszczególne placówki będą postępować. Jest to problem w całej Polsce.

Ad. 6 Zamkniecie posiedzenia.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej zamknął
posiedzenie komisji.

Na tym protokół zakończono.

Protokolant: Marta Wabiszczewicz-Krawczuk NW U

wia i Polityki Społecznej

Stanisła~'ćlI~~ L
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